



Date 11/05/2023

تاريخ 2023/05/11م

Board of Directors Resolutions Disclosure	الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة
<p>The Board of Directors of Salalah Mills Co. SAOG, advises the Capital Market Authority the Muscat Securitas Market and the investors' Community that it has been resolved the followings resolutions at the meeting of the Board of Directors on 11/May/2023:-</p> <p>1. The Approve Financial Statements of the period ended 31st March 2023.un-audited Financial Statements uploaded on Muscat Stock Exchange website.</p> <p>2. To Approve Director's Report for the period ended 31st March 2023.</p> <p style="text-align: center;">Thanking you</p>	<p>يسر مجلس إدارة شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع أن يحيط علما كلا من الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط وعمامة المستثمرين بأنه تم خلال إجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 11/مايو/2023م إتخاذ القرارات التالية :-</p> <p>1. الموافقة على البيانات المالية غير المدققة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2023 وقد تم تحميل القوائم المالية غير المدققة على موقع بورصة مسقط.</p> <p>2. الموافقة على تقرير مجلس الإدارة عن فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2023.</p> <p style="text-align: center;">وتفضلو بقبول فائق الاحترام</p>

ALI TALIB ALIRAWAS
Board Secretary

علي بن طالب علي الرواس
أمين السر

